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Protokół Nr 5/17 

 

z posiedzenia Komisji Ochrony Środowiska Rolnictwa i Infrastruktury Technicznej 

odbytej w dniu 30 maja 2017 r. w sali konferencyjnej Starostwa Powiatowego                   

w Zduńskiej Woli, ul. Złotnickiego 25, o godz. 13:00 – 14.00. 

 

Lista obecności członków Komisji jak i zaproszonych gości, stanowi załącznik do 

protokołu. 

 

Punkt 1 

Otwarcie posiedzenia Komisji. 

 

Otwarcia posiedzenia dokonał Przewodniczący komisji Pan Dariusz Kubiak witając 

członków Komisji jak i zaproszonych gości, stwierdził kworum. 

 

Punkt 2 

Zatwierdzenie porządku posiedzenia Komisji. 

1.Otwarcie posiedzenia Komisji. 

2. Zatwierdzenie porządku posiedzenia Komisji. 

3. Przyjęcie protokołu z ostatniego posiedzenia Komisji.   

4. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania 

finansowego Powiatu Zduńskowolskiego za 2016 rok - FK.9/17.     

5. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania                                          

z wykonania budżetu powiatu za rok 2016 oraz w sprawie zatwierdzenia informacji                     

o stanie mienia komunalnego – FK.10/17.    

6. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie udzielenia absolutorium za rok 2016 

dla Zarządu Powiatu Zduńskowolskiego – FK.11/17.    

7. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na przekazanie                       

w formie darowizny nieruchomości Powiatu Zduńskowolskiego, stanowiących drogi 

gminne na terenie Gminy i Miasta Szadek. 

8. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na przyjęcie 

darowizny nieruchomości Gminy i Miasta Szadek, stanowiącej drogę powiatową na 

rzecz Powiatu Zduńskowolskiego. 
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9. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmian w Uchwale Nr XXV/86/16                          

w sprawie uchwalenia  Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Zduńskowolskiego 

na lata 2017-2035–FK.12/17. 

10. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmian w Uchwale Nr XXV/87/16                         

w sprawie uchwalenia budżetu na rok 2017 – FK.13/17.   

11. Sprawy różne. 

12. Zakończenie posiedzenia.                                                     

Komisja jednogłośnie (ogółem 7  głosów „za”) przyjęła porządek posiedzenia. 

 

Punkt 3 

Przyjęcie protokołu z ostatniego posiedzenia Komisji. 
 
Komisja jednogłośnie (ogółem 6 głosów „za”) przyjęła protokół z ostatniego 
posiedzenia Komisji. 
 

Punkt 4 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego 

Powiatu Zduńskowolskiego za 2016 rok - FK.9/17.     

 

Komisja jednogłośnie (ogółem 7 głosów „za”) pozytywnie zaopiniowała w/w projekt 

uchwały. 

 

Punkt 5 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania                           

z wykonania budżetu powiatu za rok 2016 oraz w sprawie zatwierdzenia informacji                     

o stanie mienia komunalnego – FK.10/17.  

 

Komisja jednogłośnie (ogółem 7 głosów „za”) pozytywnie zaopiniowała w/w projekt 

uchwały. 

 

Punkt 6 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie udzielenia absolutorium za rok 2016 dla 

Zarządu Powiatu Zduńskowolskiego – FK.11/17.    
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Komisja 6 głosami „za”, przy 1 „wstrzymującym się” (D. Kubiak) pozytywnie 

zaopiniowała w/w projekt uchwały. 

 

Punkt 7 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na przekazanie                       

w formie darowizny nieruchomości Powiatu Zduńskowolskiego, stanowiących drogi 

gminne na terenie Gminy i Miasta Szadek. 

 

Przewodniczący Komisji Dariusz Kubiak poprosił o  krótkie wprowadzenie do projektu 

uchwały.  

 

Piotr Pacelt Dyrektor Powiatowego Zarządu Dróg w Zduńskiej Woli wyjaśnił, że 

zmiana kategorii odbywa się na podstawie ustawy o drogach publicznych. Zmiana 

kategorii drogi powoduje zmianę jej zarządcy. Ta procedura miała miejsce dwa lata 

temu i od dwóch lat drogi wymienione w załączniku do uchwały są drogami gminnymi 

a poprzednio były drogami powiatowymi. Natomiast nie zostały dopełnione 

formalności związane z dokumentacją notarialną, wpisami w księgach wieczystych, 

ewidencji gruntu. W dokumentacji drogi figurowały jako grunty powiatowe. Procedura 

dotyczy przejęcia gruntu pod drogą.  

 

Komisja jednogłośnie (ogółem 7 głosów „za”) pozytywnie zaopiniowała w/w projekt 

uchwały. 

 

Punkt 8 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na przyjęcie darowizny 

nieruchomości Gminy i Miasta Szadek, stanowiącej drogę powiatową na rzecz 

Powiatu Zduńskowolskiego. 

 

Komisja jednogłośnie (ogółem 7 głosów „za”) pozytywnie zaopiniowała w/w projekt 

uchwały. 
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Punkt 9 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmian w Uchwale Nr XXV/86/16                          

w sprawie uchwalenia  Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Zduńskowolskiego 

na lata 2017-2035–FK.12/17. 

 

Skarbnik Powiatu Anna Królikowska przedstawiła autopoprawkę.  

 

Przewodniczący komisji Dariusz Kubiak nawiązał do wykreślenie zadania 

polegającego na budowie sali gimnastycznej w Karsznicach. Co było powodem 

nieuzyskania dofinansowania. 

 

Starosta Wojciech Rychlik poinformował, że głównym powodem była wysokość 

alokacji w konkursie tj. 17 mln na całe województwo. Były dwa konkursy, jeden na 

szkolnictwo zawodowe, drugi na szkolnictwo ogólne. Konkursy muszą ściśle 

odpowiadać profilom kształcenia. Alokacja nie przewidywała sali gimnastycznej. Taka 

możliwość była w projekcie ogólnym i taki projekt został złożony. Projekt przeszedł 

ocenę pozytywną ale nie zakwalifikował się. Jest szansa, że przejdzie z 

oszczędności w roku 2020.    

 

Komisja jednogłośnie (ogółem 7 głosów „za”) pozytywnie zaopiniowała w/w projekt 

uchwały wraz z autopoprawką. 

 

Punkt 10 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmian w Uchwale Nr XXV/87/16                         

w sprawie uchwalenia budżetu na rok 2017 – FK.13/17.   

 

Skarbnik Powiatu Anna Królikowska przedstawiła autopoprawkę.  

 

Komisja jednogłośnie (ogółem 7 głosów „za”) pozytywnie zaopiniowała w/w projekt 

uchwały wraz z autopoprawką. 

 
Punkt 11  

Sprawy rożne. 
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Przewodniczący Komisji zapytał o budowę ronda na skrzyżowaniu Piwna/Dolna. 

 

Piotr Pacelt Dyrektor Zarządu Dróg w Zduńskiej Woli poinformował, że obecnie rondo 

jest już zamknięte. Zakończenie budowy planowane jest na koniec lipca br. 

 

Punkt 12 

Zakończenie posiedzenia Komisji.     

 

Posiedzenie zamknął Przewodniczący Komisji Dariusz Kubiak. 

 

                                                                               
                                                                                        Przewodniczący Komisji 

                                                                                                                                                                                               
                                                                                                     Dariusz Kubiak  

 

P.E. Szymczak 

 


